
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

 Protokół nr XI/2025  

z XI sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, która odbyła się 16 kwietnia 2025 r. w 

sali nr 23 Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:00. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

Obrady prowadziła - Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego  – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Sekretarz Miasta – Wioleta Spychalska 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska  

- Adwokat – Izabela Młodzińska 

- Pracownik Urzędu Miejskiego – Alicja Kurnikowska 

oraz zaproszeni goście 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na lata 2025-2035. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli 

Nowego Miasta Lubawskiego na Walne Zebranie Stowarzyszenia Miast, Gmin i 

Powiatów Dorzecza Drwęcy.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Miejską Nowe Miasto 

Lubawskie od PKP S.A prawa użytkowania wieczystego działek nr 18, 13/1, 13/3 w 

obrębie ewidencyjnym 12 w Nowym Mieście Lubawskim wraz z prawem własności 

znajdującej się na działkach zabudowy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę w ramach kolejnej umowy, na czas 

oznaczony 3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy 

biogazowni, biometanowni w Gminie Nowe Miasto Lubawskie (z/s w Mszanowie) o 

znaczącym wpływie na środowisko. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 
Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes dokonała otwarcia XI sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.  

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes na sekretarza obrad zaproponowała 

radnego Radosława Szczepańskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „ wstrzymujących się” w 

obecności 14 radnych wybrała radnego – Radosława Szczepańskiego na sekretarza obrad.  

Imienny wykaz głosowania radnych nr 1 stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes przedstawiła porządek obrad XI sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z X sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w biurze nr 32 Urzędu Miejskiego, 

jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Radni nie 

wnieśli uwag do protokołu.  

Protokół z X sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty przy 14 głosach „za”, 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 2 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński przedstawił działania gminy z zakresu 

pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę do wiadomości. 



Ad. pkt 6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na lata 2025-2035. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 3 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Uchwała nr XI/84/2026 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Barbara Bober przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2025 

rok. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 4 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Uchwała nr XI/85/2025 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Nowego Miasta 

Lubawskiego na Walne Zebranie Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 5 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Uchwała nr XI/86/2025 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Miejską Nowe Miasto 

Lubawskie od PKP S.A prawa użytkowania wieczystego działek nr 18, 13/1, 13/3 w obrębie 

ewidencyjnym 12 w Nowym Mieście Lubawskim wraz z prawem własności znajdującej się na 

działkach zabudowy. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 6 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  



Uchwała nr XI/87/2025 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę w ramach kolejnej umowy, na czas oznaczony 

3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 7 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Uchwała nr XI/88/2025 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy biogazowni, 

biometanowni w Gminie Nowe Miasto Lubawskie (z/s w Mszanowie) o znaczącym wpływie na 

środowisko. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 8 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Uchwała nr XI/89/2025 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji ani zapytań. 

Ad. pkt 13 

W sprawach bieżących głos zabrali: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poinformowała, że w terminie 

ustawowym przedłożone zostało Radzie Miejskiej sprawozdanie z realizacji „Programu 

współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2024”. Ze sprawozdaniem zapoznała się Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na posiedzeniu w dniu 8 kwietnia br. 

Radny – Andrzej Nadolski zwrócił uwagę, że dostał informację od mieszkańców, że prace na 

łączniku między ulicami Tysiąclecia i Sadową miały zostać zrealizowane w miesiącu marcu. 

Zadał pytanie czy w budżecie gminy są środki pozyskane na przebudowę łącznika i czy są 

one w budżecie przeznaczone na ten cel.  

Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego  – Jacek Wolski odpowiedział, że wszystkie umowy 

w zakresie łącznika między tymi ulicami są zawarte. Środki na wkład własny w budżecie są 



odpowiednio zabezpieczone. Wykonawca deklaruje wejście na teren budowy w maju, a termin 

wykonania do końca czerwca. 

Radny – Krzysztof Hoppe zadał pytanie czy w najbliższym czasie, przed sezonem będzie 

robiony przegląd gwarancyjny w Ogrodzie Róż. Poinformował, że bardzo brzydko wyglądają 

odbarwione ławki wolnostojące oraz ławki na części gdzie jest widownia. Uważa, że nie 

powinno tak się stać i ma nadzieję, że zostanie to uwzględnione w przeglądzie gwarancyjnym. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że przekaże pracownikom 

Referatu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej aby uwzględnili ten temat. Poinformował, że w 

zeszłym roku wykonawca stwierdził, że wykorzystany materiał był materiałem naturalnym stąd 

też takie odcienie miał mieć. 

Radny – Krzysztof Hoppe zadał pytanie czy w ramach tego przeglądu gwarancyjnego będzie 

się domagało jakiejś odnowy czy jak to będzie wyglądało. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że jeżeli faktycznie materiał jest 

niezgodny z tym co powinno zostać wykonane i są jakieś powstałe usterki to wykonawca 

zostanie wezwany do wyeliminowania usterek.  

  

Ad. pkt 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena 

Kortes zamknęła obrady XI sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                   Przewodnicząca Rady Miejskiej: 

      Radosław Szczepański            Magdalena Kortes 


